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Referat planforum  

Tema: Gran kommune – kommuneplanens arealdel  

 
Møtet ble avholdt på teams.  

Møteleder Kristin Ryen Reithaug  kristin.ryen.reithaug@innlandetfylke.no   

planforum@innlandetfylke.no  

 

Deltakere:  

Øyvind Sørlie     oyvind.sorlie@gran.kommune.no  
Anne Borgedahl     anne.borgedahl@gran.kommune.no  
Anne Lise Koller     anne.lise.koller@gran.kommune.no 
Leif Arne Vesteraas   leif.arne.vesteraas@gran.kommune.no 
Hilde Smestad    hilsme@innlandetfylke.no 
Hilde Kristine Krokengen  hilkro@innlandetfylke.no 
Philip Mellison    philip.mallison@statsforvalteren.no 
Sigrid Johanne Langsjøvold  sjl@nve.no 
Kristine Bye    kristine.bye@dirmin.no 
Yanwei Wen     yanwei.wen@vegvesen.no 
 
 

Tema  Merknader/oppfølging 

1. Kommunen/forslagstiller 
orienterer om planen 

Kommunen innleder møtet med en presentasjon. Denne ble 
brukt som en rød tråd gjennom hele møtet. 
 
I dette møtet er det fra kommunen ønskelig med en 
gjennomgang av nytt planforslag/alle innsigelser og spesielt 
innsigelsen fra Statsforvalter knyttet til Massetaket på 
Buhammeren. Alle punktene ble gjennomgått, kun de viktigste 
er nedskrevet i referatet.  
 
Når det gjelder kantsoner mener kommunen det var mest 
hensiktsmessig å benytte vannressursloven paragraf 11 i 
bestemmelsene i istedenfor å avsette et område i meter.  
 
Ang støy ønskes det å løse dette på reg.plan nivå (Skjervum, 
bolig 26 og tjeneste 1). Kommunen har akkurat fått nye 
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støykart som viser en noe mer krevende situasjon enn 
tidligere. Kommunen mener videre at bestemmelsene knyttet 
til støy er ryddige ift at dette kan endre seg, men ønsker 
tilbakemelding på dette i høringsrunden.  
 
Masseuttak Buhammeren 
Kommunen oppsummerer med at dette er en komplisert sak 
(sakens historie omtales ikke som helhet her) som kommunen 
har behov for avklaringer på. Kommunen ønsker at 
masseuttaket driftes videre, men trenger avklaringer ift. 
innsigelsen fremmet av Statsforvalter.  

2. Statsforvalter Statsforvaltermener det er en god ide å bruke 
vannressursloven i bestemmelsen knyttet til kantsoner.  
 
Jaren/Almgjerdinga 1,2,4a: Statsforvalter mener kommunen er 
på god vei til å løse innsigelsen. 
 
Statsforvalter varsler at innsigelsen på Tomtehaugen, bolig 14 
blir opprettholdt pga naturmangfold. Her ser man ikke at 
bestemmelsene ivaretar naturmangfoldet.  
 
Masseuttaket på Buhammeren:  
Statsforvalter har vurdert saken internt, men ikke konkludert.. 
Presiserer at når det foreligger ny informasjon (om 
naturmangfold) så må man også forholde seg til denne. Det er 
ikke gjort noen vurderinger om registrert naturmangfold veier 
tyngre enn uttak av masser da Statsforvalteren kun har ansvar 
for å ivareta naturmangfoldsinteressene. Statsforvalter mener 
den nye informasjonen som har dukket opp må tas med i 
vurderingen av saken og vil  svarer ut  saken gjennom 
høringsuttalelsen, herunder hvorvidt man har 
innsigelseshjemmel.  

3. Fylkeskommunen Innsigelsene fylkeskommunen hadde i forrige runde er løst 
med kommunen tilpasning av planforslaget. 
 
Til Tomtehaugen uttaler fylkeskommunen at utkjøring på 
fylkesveg ikke lar seg gjøre og at det bør komme bedre frem i 
planen. Administrasjonen er klar over at adkomst her er svært 
krevende. Planen er på høring så merknadene vil komme med 
i den forbindelse.  
 
Masseuttak Buhammeren:  
Fylkeskommunen hadde ikke innsigelse til området forrige 
runde, og har ikke vurdert at det er aktuelt med utgangspunkt i 
vedtatt reguleringsplan. 

4. NVE NVE er enig med Statsforvalter om at det greit å bruke 
vannressursloven i bestemmelsene knyttet til kantsoner.  

5. DMF Uttaler at de ønsker at masseuttaket skal driftes videre og at 
det er uheldig om driften stopper opp. Minner også på om at 
de har innsigelsesrett på uttak som ikke blir ivaretatt.  

 
 


